
Доступ частково обмежений 

 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

06 вересня 2022 року   м. Черкаси     № 29 

 

засідання постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

 

Головуючий -* 

Секретар постійної комісії - * 

 

 

Присутні члени комісії:**.,  

Ткаченко А.М., Чен В. Є., Яріш А.А. 

Відсутні члени комісії: * 

 

Запрошені:* 

 

У зв’язку із відсутністю на засіданні голови постійної комісії Віштака І.А. 

головував на засіданні заступник голови постійної комісії Радуцький О.Р. 

 

Порядок денний: 

1. Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за І півріччя 2022 

року. 

2. Про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації: 

2.1. Від 01.08.2022 № 274 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

2.2. Від 11.08.2022 № 291 «Про розподіл додаткової дотації з державного 

бюджету»  

2.3. Від 11.08.2022 № 292 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» 

2.4. Від 12.08.2022 № 295 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської 

обласної військової адміністрації від 12.07.2022 № 247» 

2.5. Від 16.08.2022 № 300 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» 

2.6. Від 23.08.2022 № 314 «Про виділення коштів з резервного фонду» 

2.7. Від 30.085.2022 № 326 «Про внесення змін до рішення Черкаської 

обласної ради від 21.12.2021 №10-12/VІІ» 
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3. Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 21.12.2021 №10-

12/VІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік»  

4. Про виконання Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області за 2021 рік (розглядається в порядку контролю). 

 

Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу і в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -10;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» – 1. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: порядок денний прийняти за основу і в цілому. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

* про виконання обласного бюджету Черкаської області зв І півріччя 2022 

року (стенограма додається). 

* проінформувала, що за І півріччя 2022 року до обласного бюджету 

надійшло 1445301,9 тис грн, план звітного періоду виконано лише на 84%. У 

зв’язку з тим, що у складі доходів враховано 626896 млн грн міжбюджетних 

трансфертів (дотації та субвенції) і виконання по всьому джерелу надходжень 

становить лише 72%. Не надходили субвенції на ремонт доріг. До загального 

фонду надійшло 747,637 млн грн власних надходжень, що становить 109% до 

затвердженого завдання. Приріст доходів порівняно з відповідним періодом 

минулого року забезпечено на 22%. Всього податку на доходи фізичних осіб 

надійшло 659 млн грн, з приростом на 27%. Завдання виконано на 112%. Податок 

на прибуток підприємств приватної та обласної комунальної власності становить 

51 млн грн, що становить 90% затвердженого завдання. Орендної плати 

надійшло 19 млн грн з приростом 11%. Плата за надання адміністративних 

послуг становить 15 млн грн – це 96% від затвердженого завдання. Доходи 

спеціального фонду формуються в основному за рахунок власних надходжень 

бюджетних установ. Надходження спеціального фонду установ склали 71млн 

грн. За січень-серпень 2022 року до загального фонду обласного бюджету 

надійшло 1 млр 44 млн грн власних доходів, що становить 110% до завдання на 

8 місяців. Понад план отримано 96 млн грн. Приріст надходжень забезпечено на 

23%. Загальний обсяг видатків за І півріччя склав 1 млр 259 млн грн з приростом 

до відповідного періоду минулого року 10%. Видатки на утримання бюджетної 

сфери обласного значення та фінансування основних програм та заходів склали 

1млр 127 млн грн або 89% від загальної кількості видатків. Міжбюджетні 

трансферти іншим місцевим бюджетам становлять 133 млн грн або 19%. Основна 

частина видатків, які виконані протягом звітного періоду – це захищені видатки, 

видатки воєнного часу та ті пріоритетні видатки, які наразі відповідають вимогам 

Постанови Кабінету Міністрів України від 09.06.2021р. №590. З обласного 

бюджету на фінансування програм та заходів безпеки та охорони держави, 

заходів територіальної оборони, підтримки внутрішньо переміщених осіб станом 

на 1 липня профінансовано 64 млн грн, станом на 1 вересня – 61 млн грн. З 
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резервного фонду на фінансування заходів реагування в умовах воєнного стану 

на 1 липня виділено 14 млн грн, на 1 вересня – 27,3 млн грн. виділялися кошти 

на придбання паливно-мастильних матеріалів, оплату послуг перевезення різних 

категорій населення, особового складу ЗСУ та військових формувань, різного 

типу вантажів, послуг спецтехніки доставки автотранспорту до місць 

призначення, придбання будівельних матеріалів, обладнання, інвентарю та 

інструментів. Власні видатки спеціального фонду становлять станом на 1 липня 

98 млн грн, станом на 1 серпня становлять 111 млн грн. Основна частка – це 

видатки за рахунок власних надходжень від бюджетних установ. З бюджету за І 

півріччя спрямовано 15,9 млн грн. Субвенція на ремонт доріг надійшла в сумі 94 

млн грн, що становить лише 59% до планового призначення звітного періоду. 

Маємо кредиторську заборгованість по спеціальному та загальному фондах.  

ВИСТУПИЛИ: 

* звернувся з питанням, що стосується ремонту доріг. Наголосив, що 

депутати внесли пропозиції стосовно ремонту доріг. Як вони враховані і на якій 

стадії роботи? 

* відповів, що всі пропозиції враховані і включені до розпорядження ОДА, 

фактично готові до виконання та готові розпочати ремонтні роботи на 

наступному тижні. 

* звернувся до *Митюк Т.С. з проханням більш детально розповісти про 

причини виникнення кредиторської заборгованості та які бачення її погашення. 

* відповіла, що все залежить від казначейського наповнення. Головні 

розпорядники подають та реєструють заявки. Спочатку виплачується заробітна 

плата та видатки, пов’язані з оборонними процесами. Казначейство не може в 

повному обсязі забезпечити ресурсами всі заявки головних розпорядників. 

Головуючий запропонував перейти до голосування 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» -11,     «Проти» -     , «Утрималися» -     , «Не голосували» -     . 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти до відома проєкт рішення обласної ради «Про звіт про виконання 

обласного бюджету Черкаської області за І півріччя 2022 року» та рекомендувати 

до розгляду на сесії обласної ради. 

Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за І півріччя 

2022 року» додається (додаток 1). 

Висновок додається (додаток 2). 

Головуючий запросив представника Управління охорони здоров’я Черкаської 

обласної державної адміністрації*Залецького В.А. надати звіт про використання 

коштів (рішення прийняте на попередньому засіданні постійної комісії про звіти 

головних розпорядників коштів). Так як звіт був не змістовним, його відклали до 

наступного засідання постійної комісії. Питання, на які потрібно звернути увагу 

– це бюджетна заборгованість, чи готується програма по її погашенню. Також 

вирішили заслухати Управління у справах сім’ї, молоді та спорту. 
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2.1 . СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

01.08.2022 № 274 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

* повідомив, що не вистачає 86 тис грн на комунальні послуги для проведення 

медико-соціальної експертизи. Це внутрішні перерахування з комунальних 

послуг Черкаської обласної лікарні на МСЕК. 

ВИСТУПИЛИ: 

*. запитав, який рівень економії коштів по закладу, що можна зробити 

перерозподіл. Які залишки по харчуванню, електроенергії? 

* поцікавився, чи в курсі керівник закладу про перерозподіл коштів. 

*. відповіла, що з усіх закладів збирається інформація, робиться 

розрахунок. Проводиться аналіз по комунальних послугах для того, щоб 

перерозподілити по інших закладах. Питання зняття погоджується з керівником 

закладу. 

* вніс пропозицію про те, що коли відбувається перерозподіл коштів з 

одного закладу на інший, керівники повинні підтвердити це підписами. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 2. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

01.08.2022 № 274 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

01.08.2022 № 274 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 3). 
Висновок додається (додаток 4). 

2.2. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 291 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету». 

* пояснила, що даним розпорядженням вводиться до обласного бюджету 

та здійснюється розподіл додаткової дотації з державного бюджету місцевим 

бюджетам для надання компенсації закладам комунальної форми власності, 

закладам освіти державної форми власності на покриття витрат за квітень 2022 

року по закладах, підприємствах, установах і організаціях у власності яких 

перебували і до цього часу перебувають на безоплатній основі тимчасово 

переміщені особи кошти в сумі 3 млн грн, з них 1,2 млн грн спрямовується 

бюджетам територіальних громад, решта – обласним закладам, які 

підпорядковані Управлінню освіти і науки, Управлінню охорони здоров’я і 

Службі у справах дітей. Дотація виділена у повному обсязі до потреби.  

ВИСТУПИЛИ: 

* звернувся до* Чубаня С.В з питанням, чи так само без обмежень всі 

пропозиції закладів задовольняються? 

* відповів, що всі заявки обласних закладів та ОТГ задовольняються.  
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Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача та запропонував 

перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 291 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 291 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету» 

додається (додаток 5). 

Висновок додається (додаток 6). 

2.3. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 292 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

* повідомив, що мова йде про збільшення доходу обласного бюджету на 

суму 347,5 тис грн за рахунок місцевих бюджетів Смілянської та Шполянської 

територіальних громад для компенсації за комунальні послуги та енергоносії. 

Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача та поставив питання на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 292 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.08.2022 № 292 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» додається 

(додаток 7). 

Висновок додається (додаток 8). 

2.4. СЛУХАЛИ:  

*. про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

12.08.2022 № 295 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 12.07.2022 № 247». 

*. пояснив, шо вносяться зміни у розпорядження, додавши ще програмне 

забезпечення «Модульне оповіщення». Цього в попередньому розпорядженні не 

було. 10 млн грн виділялося на паливно-мастильні матеріали, про які вже 

розповідали на минулій комісії та 118 тис грн для придбання трьох модемів, 

ноутбука та джерела безперебійного живлення. Не врахували програмне 

забезпечення. 

ВИСТУПИЛИ: 

* поцікавився для чого потрібне програмне забезпечення. 
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Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

12.08.2022 № 295 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 12.07.2022 № 247». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

12.08.2022 № 295 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 12.07.2022 № 247» додається (додаток 9). 

Висновок додається (додаток 10). 

2.5. СЛУХАЛИ:  

*. про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.08.2022 № 300 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

* пояснила, що до обласного бюджету вводиться субвенція з місцевого 

бюджету м. Сміли в сумі 11960 тис грн на оплату сертифікату по об’єкту 

«Капітальний ремонт будівлі загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів №11 по вул. 

Рєпіна, 47 м. Сміла Черкаської області». Приміщення введено в експлуатацію. 

Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача і поставив питання на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.08.2022 № 300 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.08.2022 № 300 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» додається 

(додаток 11). 

Висновок додається (додаток 12). 

2.6. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

23.08.2022 № 314 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

* повідомив, що потрібні кошти в сумі 2 млн грн на перевезення різних 

категорій населення, *особового складу ЗСУ та військових формувань. Частково 

кошти використовує Управління екології, яке привозить гуманітарну допомогу. 

Інші суб’єкти за допомогою не зверталися. 

ВИСТУПИЛИ: 

* наголосив на тому, що на попередньому засіданні постійної комісії перед 

сесією йшла мова про виділення коштів. Запитав, чи це нова додаткова сума. 

Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача і запропонував 

підтримати погодження даного розпорядження. 
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ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

23.08.2022 № 314 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

23.08.2022 № 314 «Про виділення коштів з резервного фонду» додається 

(додаток 13). 

Висновок додається (додаток 14). 

2.7. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

30.08.2022 № 326 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІ». 

* повідомила, що розпорядженням розглядаються наступні питання: 

виділяються додаткові кошти за рахунок залишку коштів субвенції в сумі 51,9 

млн грн на експлуатаційне утримання доріг. 400 тис грн виділяються 

Управлінню охорони здоров’я для КНП «Черкаська обласна дитяча лікарня» на 

проведення поточного технічного обслуговування тренажеру для локомоторної 

терапії. Вводяться до бюджету 315 тис грн субвенції із Шполянської 

територіальної громади на придбання паливно-мастильних матеріалів для 

проведення збору урожаю, придбання запасних частин до сільськогосподарської 

техніки, придбання будівельних товарів, обладнання, інвентарю та інструментів 

для господарської діяльності, а також для благоустрою території 

багатопрофільного регіонального центру професійної освіти у Черкаській 

області. Також за пропозиціями головних розпорядників коштів здійснюється 

перерозподіл призначень у межах затверджених видатків. По Управлінню 

культури перерозподіляються кошти на суму 460 тис грн для капітального 

ремонту котельні зі встановленням електричного котла Кам’янського 

державного історико-культурного заповідника, 80 тис грн на капітальний ремонт 

котельні Корсунь-Шевченківського державного історико-культурного 

заповідника та 277 тис грн для погашення заборгованості згідно рішень суду 

Обласною бібліотекою для дітей за виготовлену проєктно-кошторисну 

документацію на капітальний ремонт фасаду та встановлення індивідуального 

теплового контуру. По Департаменту соціального захисту здійснюється 

перерозподіл призначень у сумі 7,136 тис грн для погашення заборгованості на 

виконання рішень Господарського суду. По управлінню освіти і науки 

перерозподіляються 522 тис грн для забезпечення оплати постачання та 

розподілу електричної енергії В Черкаському обласному інституті 

післядипломної освіти педагогічних працівників. По Управлінню охорони 

здоров’я 50 тис грн перерозподіляються на капітальний ремонт та обстеження 

пасажирського ліфта в Обласному госпіталі ветеранів війни та 964 тис грн для 

проведення видатків, пов’язаних із перебуванням внутрішньо переміщених осіб 

в обласних дитячих санаторіях.  
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ВИСТУПИЛИ: 

* звернувся із запитанням до *. для якого палива встановлені котли в 

заповідниках. За рахунок чого відбувається внутрішній перерозподіл коштів?  

Головуючий звернувся до головних розпорядників коштів та Кравченко 

Н.М. з проханням до розпоряджень додавати пояснювальні записки та поставив 

на голосування погодження даного розпорядження. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

30.085.2022 № 326 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІ». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

30.08.2022 № 326 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІ» додається (додаток 15). 

Висновок додається (додаток 16). 

3. СЛУХАЛИ:  

* про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 21.12.2021 

№10-12/VІІ «Про обласний бюджет Черкаської області на 2022 рік» 

* вказала, які зміни вносяться до рішення обласної ради від 21.12. 2021 № 

10-12/VIII (пояснювальна записка до проєкту рішення додається). 

ВИСТУПИЛИ: 

*. звернувся із запитанням до *Данилевського В.В. чи так само 

розвивається STEM-освіта в КНЗ «ЧОІПОПП ЧОР».  

* відповів, що більше того, беруть участь у великому Міжнародному 

проєкті, що дає можливість вигравати великі гранди.  

* запитав, чи можливо надавати медичну допомогу психічнохворим 

жителям Черкаської області на базі місцевого закладу охорони здоровя, а не 

направляти їх до КП «Обласний заклад з надання психіатричної допомоги 

Полтавської обласної ради». 

* відповіла, що можна на базі Обласної психіатричної лікарні, але потрібно 

організувати специфічні умови утримання. Для цього потрібна сума 35 млн грн. 

* запропонував розглянути таку можливість, адже це додаткові робочі 

місця, кошти залишатимуться в області.  

* повідомила, що створена робоча група по розгляду цього питання та 

встановлення суми утримання такого закладу. 

*. звернувся із запитанням стосовно заборгованості за надані послуги 

перед ТОВ «Черкасигаззбут» готельним комплексом «Дніпро», бо в мережі була 

інформація про динаміку приросту, новий рівень розвитку закладу. На 

сьогоднішній день призначають нового керівника і випливає заборгованість.  
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* відповів, що самостійно змогли погасити заборгованість в сумі 200 тис 

грн. Якщо зараз оплатимо заборгованість, 46 працівників матимуть робоче місце, 

заробітну плату, а заклад платитиме податки до бюджету. 

* запитав чи відбулася цифровізація документообігу. 

* відповіла, що електронний документообіг в адміністрації запроваджений 

ще два роки назад. На період війни використання цифрового продукту 

призупинено. На сьогоднішній день всю інформацію із сервера переведено в 

хмарне середовище. Використання паперу скоротилося вдвічі. Зараз апарат 

адміністрації переходить на ІР-телефони, що дає змогу економити на 

абонентській платі.  

* запропонував доопрацювати процес цифровізації обласної ради та 

адміністрації об’єднати для роботи в єдиній системі та відмовитися від 

стаціонарного зв’язку. Наголосив на тому, що обласна рада залежить виключно 

з фінансування обласного бюджету, а обласна адміністрація з державного 

бюджету.  

* надала інформацію по автопарку. Встановили ліміт пробігу на одного 

заступника- це 1700 км на місяць. Виходячи з цього розрахували, що АТП 

виділять суму 399 тис грн на перевезення. В місяць підприємство заробляє 396 

тис грн, а витрати становлять 418 тис грн, з них заробітна плата становить 201 

тис грн.  

* запропонував на наступне засідання постійної комісії запросити 

керівника з метою надання інформації про роботу АТП.  

* запитав, які перспективи утеплення обласної лікарні.  

* відповів, що утеплення закінчать до кінця року. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» – 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 2. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення 

Черкаської обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII» та рекомендувати до 

розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення Черкаської 

обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII» з пояснювальною запискою 

додається (додаток 17). 

Висновок рішення додається (додаток 18). 

4. СЛУХАЛИ:  

* про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області за 2021 рік. 
* повідомив, що в 2021 році індекс сільськогосподарської продукції виріс 

на 34,9 %. Приріст продукції забезпечено за рахунок зростання обсягів продукції 

рослинництва. Індекс будівельної продукції становить 119,2%. Зростання 

відбулося за рахунок збільшення будівництва житлових будівель та інженерних 

споруд. Обсяг прямих інвестицій становить 117 %, капітальних - 122%. 
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Затверджено 34 проєкти, з них 15 реалізовувалися, 19 - не реалізовувалися. З 15 

проєктів, що реалізовувалися, 7 - готовність 100 %. Один проєкт введений в 

експлуатацію, шість - в цьому році. 

ВИСТУПИЛИ: 

* попросив назвати проєкти, які повністю завершені та які не реалізувалися 

взагалі. 

* запитав, яка ситуація по будівництві дитячого садочка по вул. Корольова 

та яка кінцева сума проєкту і чи є виконання даного проєкту в Програмі 2022 

року. 

* повідомив, що сума проєкту становить 119 млн грн. 

* відповів, що це Будинок культури м. Канів, школи в м. Білозір̓я, м. 

Маньківка, садочок «Зірочка» стадіон «Колос» м. Городище, критий басейн 

гімназії імені С.Д. Скляренка в м. Золотоноша, утеплення 9-ти поверхової 

будівля Черкаської обласної лікарні. по дитячому садочку наступна ситуація: 

виритий котлован та забиті сваї. Не реалізовувалися проєкти Аеропорт 

«Черкаси», консультативний центр Черкаської обласної лікарні, Кам’янський 

ліцей, утеплення школи м. Корсунь-Шевченківський, садочок в с. Жаботин, 

капітальний ремонт школи Звенигородського району, садочок «Берізка» м. Сміла 

та ін. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 2. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

1. Взяти до відома інформацію про виконання Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області за 2021 рік. 

2. Погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради від 

19.02.2021 № 5-16/VІII (зі змінами від 23.04.2021 № 6-20/VІII та від 10.09.2021 

№ 8-18/VІII) «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2021 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Інформація про стан виконання Програми економічного і соціального 

розвитку Черкаської області за 2021 рік додається (додаток 19). 

Висновок додається (додаток 20). 

 

 

 

Головуючий на комісії, 

заступник голови постійної комісії     * 

 

 

Секретар постійної комісії      * 


